
Čo priniesla SPP a aké bude jej pokračovanie?
"Zvýšená podpora výroby a spracovania základných poľnohospodárskych produktov, ktoré dlhodobo
vykazujú nízke čísla," predniesol hlavné požiadavky pripravovanej SPP po roku 2020 člen
Predstavenstva SPPK Marián Kohút.
 
Pripomeňte si nedávnu konferenciu Budúcnosť európskych politík pre rozvoj vidieka v krátkom
videu.
 

Celý článok z konferencie nájdete TU.
 

https://euractiv.sk/section/potravinarstvo/news/jednoduchsia-s-vacsim-slovom-pre-clenske-staty-taku-agropolitiku-slubuje-komisia/

